
Title (en)
Automobile cleaning device, particularly for swimming pools.

Title (de)
Selbstfahrendes Reinigungsgerät, insbesondere für Schwimmbecken.

Title (fr)
Appareil de nettoyage automobile, en particulier pour bassins de natation.

Publication
EP 0483470 A1 19920506 (DE)

Application
EP 91113732 A 19910816

Priority
CH 346990 A 19901031

Abstract (en)
In an automobile cleaning device, particularly for swimming pools, a drive (9) for the cleaning device is integrated in a base housing (1) and at least
one cleaning brush (21) and a suction channel (29) are provided. The liquid to be cleaned is conveyed through this suction channel (29) by means
of a pump (40) into a filtering space (35). In this arrangement, this filtering space (35) extends over almost the entire upper side of the base housing
(1) and is covered by a housing lid (41). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem selbstfahrenden Reinigungsgerät, insbesondere für Schwimmbecken, ist in einem Grundgehäuse (1) ein antrieb (9) für das
Reinigungsgerät integriert und zumindest eine Reinigungsbürste (21) sowie ein Ansaugkanal (29) vorgesehen. Über diesen Ansaugkanal (29) wird
die zu reinigende Flüssigkeit mittels einer Pumpe (40) in einen Filterraum (35) gefördert. Dabei erstreckt sich dieser Filterraum (35) über fast die
ganze Oberseite des Grundgehäuses (1) und wird von einem Gehäusedeckel (41) abgedeckt. <IMAGE>
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